

Draußen / Outside

**Ute Behrend, Ellen Korth, Valentin Goppel,
Nikita Teryoshin, Josef Wolfgang Mayer**

Recent years have shown us what it means to be thrown back on being alone. Places of longing had to be discovered outside. Here we felt the experience of community, of nature, vegetation and breathing air as a creative refreshment and inspiration. The group exhibition shows five photographic serial positions on the theme.

Ute Behrend transposes everyday objects with her series "Back to nature". Valentin Goppel, series "Between the years" (Leica Oskar Barnack Award 2022) shows his "Generation Corona" outside, where you no longer had to be alone. Ellen Korth tells in poetic pictures of her daily "Walks" in nature. Josef Wolfgang Mayer portrayed café guests at the morning drink to go and conversation on the wall in front of the closed place and Nikita Teryoshin found with his series "Animal Escape Plan" touching images of animals that were rescued from the slaughterhouse and have now found a home – outside.

Die letzten Jahre zeigten uns, was es bedeutet, auf das Alleinsein zurückgeworfen zu sein. Sehnsuchtsorte galt es draußen zu entdecken. Hier empfanden wir das Erleben von Gemeinschaft, von Natur, Vegetation und Atemluft als kreative Labsal und Inspiration. Die Gruppenausstellung zeigt fünf fotografische serielle Positionen zum Thema.

Ute Behrend versetzt Alltagsgegenstände mit ihrer Serie *Back to nature*. Valentin Goppels Serie *Zwischen den Jahren* (Leica Oskar Barnack Award 2022) zeigt seine *Generation Corona* draußen, wo man nicht länger allein sein musste. Ellen Korth erzählt in poetischen Bildern von ihren täglichen Walks in der Natur. Josef Wolfgang Mayer porträtierte Cafégäste beim morgendlichen "Drink to go" und Gespräch auf der Mauer vor dem geschlossenen Ort und Nikita Teryoshin fand mit seiner Serie *Animal Escape Plan* berührende Bilder von Tieren, die vor dem Schlachthof gerettet wurden und nun ein Zuhause gefunden haben – draußen.

Mar 4 — May 6 Opening Reception: Friday, Mar 3, 6 – 9 pm

Artist Talk, Meet the artist, **Book Signing** with Valentin Goppel, Nikita Teryoshin & Josef Wolfgang Mayer: Friday, Mar 17, 5 – 7 pm

Artist Talk, Meet the artist, **Book Signing** with Ellen Korth: Sat, Apr 29, 5 – 7 pm

Gallery Weekend Berlin: Sat, Apr 29 & Sun, Apr 30, 3 – 7 pm

Finissage & Artist Talk with Ute Behrend: Saturday, May 6, 6 – 8 pm

**GALERIE
KOSCHMIEDER**

Studio Koschmieder · Oranienstr. 15 · 10999 Berlin [Kreuzberg]

galerie-koschmieder.de · Thu & Fri 2 – 5 pm, and by appointment:

info@galerie-koschmieder.de · Admission free/Eintritt frei ·

U1/U8 Kottbusser Tor, Bus M29 Görlitzer Bahnhof

Part of · Teil des
**MONAT
DER FOTO-
GRAFIE
>OFF
BERLIN**



1



2



4



3



5

1 © Josef Wolfgang Mayer, "Café Lehmbrucks" 2 © Nikita Teryoshin, "Animal Escape Plan"
3 © Ellen Korth, "Walks" 4 © Ute Behrend, "Back to Nature" 5 © Valentin Goppel, "Zwischen den Jahren"